
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 30.10.2014 

Fråsegner vart lagt fram i møtet.

Torill Selsvold Nyborg sette fram slikt forslag:

"Fylkesutvalet meiner at tilbodet frå Norges Realfagsgymnas Sotra AS har same målsetting og 

difor ikkje er nyskapande samanlikna med tilbodet ved teknologilinja ved Sotra vidaregåande 

skule. Vidare er det overkapasitet ved studiespesialiserande utdanningsprogram i Stor-Bergen, og 

ei godkjenning av skulen vil ha negative konsekvensar for den offentlege skulestrukturen.  

Fylkesutvalet kan av den grunn ikkje sjå at det er grunnlag for å godkjenne søknaden frå Norges 

Realfagsgymnas Sotra AS."

Røysting

Innstillinga vart vedteken med 8 røyster mot 7 røyster (KrF, A, Sp SV) for Nyborg sitt forslag.

Vedtak

Hordaland fylkeskommune støttar søknaden, då private skular er eit viktig supplement i utdanninga. 

Konkurranse av elevar er til fordel for elevane og skjerpande for skuleeigar. Hordaland fylkeskommune vil 

likevel påpeika at i Bergensregionen er det stor overkapasitet på studiespesialiserande plassar på vel 1 200 

plassar. Overkapasiteten i vest er ca. 300 plassar. Til opplysning må nemnast Sotra vidaregåande skule sitt 

tilbod "teknologiline". Dette må takast omsyn til i den aktuelle søknaden.


